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Styrelsemöte 5, 20230913, Via Teams 
 
Närvarande:  
Charlotte Andersson (CA) Ordförande 
Henrik Nilsson (HN) ledamot 
Karin Nordenfelt (KN) Sekreterare 
Per Björnskiöld (PB) Ledamot 
Anna Bailey (AB) Ledamot 
Joachim Brischewski (JB) Generalsekreterare 
P-O Claesson (PC) ledamot 
Frida Svensson (FS) ledamot 
Malin Källström (MK) Tränare RIG  
 
 
§1. Mötets öppnande 
 Ordförande Charlotte hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat.  
 
§2. Godkännande av dagordning 
 Dagordningen godkändes.  
 
§3. Val av ledamot att justera protokollet 

 Frida Svensson vals till justerare.  
 
§4. Föregående mötesprotokoll  
 Svar på skrivelser lämnas till kansliet så dessa kan diarieföras. 

Försök att nå de 2 föreningarna som ej betalat årsavgift har gjorts.  
Båt är inköpt sedan senaste styrelsemötet.  

 
§5. Aktivitetslistan och verksamhetsplan 
 Inget att rapportera.  
 
§6. Beslutspunkter  
 a) Styrelsen beslutar att Förbundsmötet kommer att hållas den 23-24 mars 2024.   
 b) (CA) Roddforum sker den 18-19 november. Programmet håller på att utformas och det blir 

en bra bredd på samtalspunkter. Styrelsen beslutar att förra årets arbetsgrupp fortsätter med 
arbetet de påbörjat inför årets roddforum.  
c) Coaches conference 20-21 januari i Jönköping 
 

§7. Lägesrapport av verksamheten från GS och kansli (bilaga 7) 
Förbundsutvecklingsplan och Elitutvecklingsplan har skickats in den 1 september.  
Redovisat våra projektstöd till RF den 1 september.  
Blommor och kondoleanser har skickats ut till JW domare efter bortgång i familjen.   
Boende Leksand är bokat för styrelsen och styrelsemöte däruppe.  

 
§8. Lägesrapport från Sportchefen  

Sportchefen informerar om mästerskapen vi deltagit i. Nöjd med det vi åstadkommit och ser 
potential framåt.  
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Elitutvecklingsplanen har blivit presenterad för SOK, SPK och RF 
 

§9. Lägesrapport från RIG och NIU 
Malin Källström rapporterade från RIG:et. 
RIG:et har idag 11 elever + Emil som hänger kvar i Jönköping och tränar med gruppen.  
Malin informerar om läget på RIG.  
Öppet hus inför nästa år kommer att hållas den 15/11-2023.  

§10. Ekonomisk rapport (bilaga 10) 
 Ekonomin är under kontroll och det ser bra ut för resten av året.  
 
§11. Informationspunkter 
 a) (KN) Kommunikationsgruppen – Karin och Charlotte informerar om arbetet i 

kommunikationsgruppen. Ansvarsområden har delats upp mellan de som är med i 
kommunikationsgruppen.  

 b) (CA) Ungdomsrådet kommer hålla startmöte i samband med kommande roddforum. 
Gruppen kommer innehålla 8-10 personer i åldern 12-25. Dessa kommer erbjudas utbildning 
och utbyte internationellt. EU bidrag kan sökas för detta.  

 c) (PB) Projektgrupper, Tävla, regatta, SM-klasser mm. Ett första möte har hållits i juni och det 
finns 6 personer i arbetsgruppen/referensgruppen. Fler möten är inbokade.   
6 personer har anmält intresse för att vara med i arbetsgruppen/referensgruppen.  
Eftersträvar att få till en klar riktning inför roddforum och ett färdigt förslag till förbundsmötet.  
Idag är 2 arrangörer klara för inomhusserien. Arbete för ytterligare 1 arrangör pågår. 
Inomhusrodden kommer hållas som en SM-serie med 3 deltävlingar.  
 

§12. Inkomna skrivelser samt ev. korrespondens med myndigheter etc. 
Inget att rapportera 

 
§13. Övriga frågor 
 (AB) – Hur gör vi med SM-klasser som inte blir av och hur gör vi så vi blir fler aktiva roddare i 

Roddsverige. Diskussionen om hur vi skapar tävlingsrodd med bredd framåt så vi kan fylla våra 
lopp på SM är viktig och kommer fortsätta när styrelse och kansli träffas i Leksand den 7-8 
oktober.     

 
§14. Tid och plats för nästa möte  
 Arbetsdag den 8e oktober i Leksand. 
 Nästa styrelsemöte hålls den 12 oktober via teams.  

 

§15. Mötets avslutning. 
 Ordförande Charlotte förklarar härmed mötet som avslutat. 
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Elitutvecklingsplanen har blivit presenterad för SOK, SPK och RF 
 


§9. Lägesrapport från RIG och NIU 
Malin Källström rapporterade från RIG:et. 
RIG:et har idag 11 elever + Emil som hänger kvar i Jönköping och tränar med gruppen.  
Malin informerar om läget på RIG.  
Öppet hus inför nästa år kommer att hållas den 15/11-2023.  


§10. Ekonomisk rapport (bilaga 10) 
 Ekonomin är under kontroll och det ser bra ut för resten av året.  
 
§11. Informationspunkter 
 a) (KN) Kommunikationsgruppen – Karin och Charlotte informerar om arbetet i 


kommunikationsgruppen. Ansvarsområden har delats upp mellan de som är med i 
kommunikationsgruppen.  


 b) (CA) Ungdomsrådet kommer hålla startmöte i samband med kommande roddforum. 
Gruppen kommer innehålla 8-10 personer i åldern 12-25. Dessa kommer erbjudas utbildning 
och utbyte internationellt. EU bidrag kan sökas för detta.  


 c) (PB) Projektgrupper, Tävla, regatta, SM-klasser mm. Ett första möte har hållits i juni och det 
finns 6 personer i arbetsgruppen/referensgruppen. Fler möten är inbokade.   
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§12. Inkomna skrivelser samt ev. korrespondens med myndigheter etc. 
Inget att rapportera 


 
§13. Övriga frågor 
 (AB) – Hur gör vi med SM-klasser som inte blir av och hur gör vi så vi blir fler aktiva roddare i 


Roddsverige. Diskussionen om hur vi skapar tävlingsrodd med bredd framåt så vi kan fylla våra 
lopp på SM är viktig och kommer fortsätta när styrelse och kansli träffas i Leksand den 7-8 
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§14. Tid och plats för nästa möte  
 Arbetsdag den 8e oktober i Leksand. 
 Nästa styrelsemöte hålls den 12 oktober via teams.  


 


§15. Mötets avslutning. 
 Ordförande Charlotte förklarar härmed mötet som avslutat. 
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